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Z á p i s 

 
z 2. jednání Výboru pro lidská práva Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 

konaného dne 17.12.2010 od  10:00 hod.  
RegioCentrum Nový pivovar, Hradec Králové 

 
 
Přítomni: dle prezenční listiny 
 
Omluveni: Rudolf Polák, Petr Vodal 
 
   
 
Program jednání: 
 
  1.  Zahájení  
  2.  Schválení programu, volba ověřovatele zápisu  
  3.  Informace předsedy výboru  
  4.  Stanovisko k činu z Nového Bydžova  
  5.  Zhodnocení Jarmarku národností  
  6.  Různé  
  7.  Závěr  
 
 
Jednání v 10:00 hodin zahájila a řídila místopředsedkyně Výboru pro lidská práva  Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje paní Ivana Tomkova Uvítala přítomné, omluvila nepřítomnost pana 
Rudolfa Poláka. 
 
 
K bodu l 
Zahájení, volba ověřovatele zápisu. 

 
§ jednomyslně byl schválen program 2. jednání Výboru pro lidská práva Zastupitelstva 

Královéhradeckého kraje  
 
§ jednomyslně byla  schválena ověřovatelem zápisu paní Julia Špalková 

 
K bodu 1 
Zahájení  
 
Návrh – jako host schválena Mgr. Martina Smudková 
 
 Hlasování: 
         Pro  -  5 
         Proti  -  0 
         Zdržel se -  0 
 
 K bodu 2 
Schválení programu, volba ověřovatele zápisu  
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Návrh – schválení programu 2. jednání Výboru pro lidská práva 
 
 Hlasování: 
         Pro  -  5 
         Proti  -  0 
         Zdržel se -  0  
 
 K bodu 3 
Informace předsedy výboru  
 
Návrh – z důvodu hospitalizace předsedy výboru ve Fakultní nemocnici v Hradci Králové byl       
              bod č.3 vypuštěn z programu 
 
 Hlasování: 
         Pro  -  5 
         Proti  -  0 
         Zdržel se -  0  
 
 K bodu 4 
Stanovisko k činu z Nového Bydžova  
 
Návrh –  členové výboru byli seznámeni s příspěvkem pana předsedy, kterým veřejně reagoval   
                na situaci v Novém Bydžově při 17. zasedání Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
                dne 2.12.2010 
 
 Hlasování: 
         Pro  -  5 
         Proti  -  0  
         Zdržel se -  0 
 
 K bodu 5 
Zhodnocení Jarmarku národností  
 
Návrh – Jarmark měl velkou návštěvnost, splnil očekávání a získal i kladný ohlas. Poděkování 
              si zaslouží všichni účastníci za přípravu akce.  
 
Hlasování: 
         Pro  -  5 
         Proti  -  0 
         Zdržel se -  0 
 
 K bodu 6 
Různé  
 
Návrh –  přijetí nabídky aktivně se zúčastnit  4.10.2011 Konference na podporu cestovním ruchu  
               v regionu 
 
Hlasování: 
         Pro  -  5 
         Proti  -  0  
         Zdržel se -  0 
 
 K bodu 7 
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Závěr  
 
 
  
 
Závěr 
 

Místopředsedkyně výboru, paní Tomková, poděkovala členům Výboru pro lidská práva 
za účast na jednání výboru, popřála hodně zdraví do nového roku a vzhledem k tomu, že byly 
vyčerpány všechny body programu ve 12:10 hodin jednání ukončila. Další jednání výboru bude 
v únoru. Termín bude včas upřesněn. 

  
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
Zapsala: Mgr. Blanka Kovandová 

……………………………………….. 
předseda výboru  

…………………………………………. 
ověřovatel zápisu 


